
108872 - İNTERNET KANALIYLA KARISIYLA KONUŞMASI VE BUNUNLA
TATMİN OLMASI

Soru

Ben, Suudi Arabistan'da çalışıyorum. Allah Teâlâ'ya hamdolsun gücüm yettiğince sünnete
bağlıyım ve namazlarımı mescitte kılmaya devam ediyorum. Çocuklarımın okul problemleri

sebebiyle ilk defadır eşimi ülkemde bırakıp geldim. Bazen internet aracılığıyla eşimle sesli
ve görüntülü konuşurken vücudundan bazı yerlerini bana göstermesini istiyorum, eşim de
bunu yerine getirince dayanamayıp çok şiddetli bir cinsel tahriğe kapılıyorum. Nitekim
(birgün böyle bir olaydan sonra) şehvet ateşini söndürebilmek için elimle boşaldım
(masturbasyon yaptım). Bu davranışım, Allah Teâlâ'nın:
ينَ ﴿ ]سورة المؤمنون الآيات:6[﴾ لُومِ رُ مَ يْ مْ غَ نَّهُ إِ مْ فَ انُهُ مَ لَكَتْ أَيْ ا مَ مْ أَوْ مَ هِ اجِ وَ لَى أَزْ لا عَ إِ
"Yalnız eşleri ve cariyeleri bunun dışındadır. (Bunlarla cinsel ilişkiye girmelerinden dolayı)
kınanmış değillerdir." (Mü'minûn Sûresi: 6).
Âyet-i kerimede belirtiği hükümde midir yoksa erkeğin eşiyle mi tatmin olması hükmünde

midir?

Bilindiği gibi ben, elle boşalmanın (masturbasyonun) haram olduğunu biliyorum. Fakat
benim baktığım ve tatmin olduğum kadın, hanımımdır. Bu durumda ne yapmalıyım? Beni
bu konuda aydınlatır mısınız? Allah Teâlâ mükafatınızı en güzel bir şekilde versin.

Detaylı cevap

Hiç kimsenin görmemesi veya gizlice bakmaması kaydıyla, bir erkeğin, internette chat (çet)
programı aracılığıyla eşiyle konuşması, eşine veya onun resmine bakarak tatmin olması

câizdir.

Elle boşalmaya (masturbasyon yapmaya) gelince, bunda aslolan haram oluşudur. Ancak bir
erkek zinâya düşmekten korkuyor ve bundan endişe duyuyorsa, bu takdirde masturbasyon

yapması kendisine mübah olur.

Nitekim değerli âlim Muhammed b. Salih el-Useymîn'e -Allah ona rahmet etsin-:
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"Karı-kocanın, telefonla cinsel konuları birbirleriyle konuşmaları, birbirlerini cinsel yönden
tahrik edip birinin veya her ikisinin -elle olmaksızın- boşalması câiz midir? Zirâ elle
boşalmak (masturbasyon yapmak) haramdır. Çünkü kocam, sürekli yolculuğa çıktığından
ve birbirimizi ancak dört ayda bir gördüğümüzden dolayı bu durum olmaktadır."

Diye sorulunca o şöyle cevap vermiştir:

"Böyle yapmakta bir sakınca yoktur ve bu davranış câizdir."

Soru soran başka birisi:

"Elini kullansa (elle boşalsa) da câiz midir?"

Diye sorunca o şöyle cevap vermiştir:

"Elin kullanılmasında düşünmek lazımdır. Çünkü elin kullanılması, ancak bir kimse zinâya
düşmekten korktuğu ve endişe duyduğu takdirde câiz olur."

Soru soran başka birisi:

"Elin kullanılmasının dışında bir sakınca yoktur değil mi?"

Diye sorunca o şöyle cevap vermiştir:

"Evet. Elin kullanılmasından başka bir şeyle boşalmasında herhangi bir sakınca yoktur.
Örneğin erkek, karısıyla olduğunu gözünde canlandırır (onunla cinsel ilişkiye girdiğini hayal
eder.) "

Allah Teâlâ en iyi bilendir.
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